

Birthday Celebration Campaign 2024

Terms & Conditions

This campaign is addressed to all our qualifying customers whose birthday falls in the months of August and September, who shall win a voucher grants a complimentary one-night stay in a luxurious full-board room at Conrad Dubai for two guests. The campaign is subject to the following terms and conditions:

- This campaign is exclusively for BM UAE's individual Retail banking customers.
- The Eligible Customers are all individual customers with birthdays in the months of August and September, who were maintaining a minimum monthly relationship average balance of AED 2,000,000 starting from 1st of January 2024, till August 15th 2024.
- Only individual customer accounts and term deposits are considered for the minimum monthly average balance.
- The vouchers can be claimed from the home branch by September 12, 2024
- The eligible customer will have to collect the vouchers in person with their relevant ID
- All terms and conditions as listed by the provider (Conrad hotel, Dubai) will be applicable
- Eligible customers will be notified by Email and SMS
- The Bank decision on all matters and/or disputes relating to this campaign shall be final and binding on all Eligible Customers
- Banque Misr UAE reserves the right, as its absolute discretion, to amend all these terms and conditions, or part thereof, at any time with prior notification to the customers in any way the bank deems fit. Any such amendments shall be available on the Bank's website: www.banquemisr.ae

الشروط والأحكام الخاصة بحملة الاحتفال بيوم الميلاد

هذه الحملة مخصصة للعملاء المستوفون للشروط، والذين يحتفلون بعيد ميلادهم خلال شهري أغسطس أو سبتمبر، سيحصلون على قسيمة إقامة مجانية لليلة واحدة في غرفة فاخرة بنظام الإقامة الكاملة في فندق كونراد دبي لشخصين. تخضع الحملة للشروط والأحكام التالية:

- هذه الحملة مخصصة فقط لعملاء التجزئة الأفراد لبنك مصر - الإمارات.
- العملاء المؤهلون هم العملاء الأفراد الذين يحتفلون بعيد ميلادهم في شهر أغسطس أو سبتمبر فقط، ممن كانوا يحتفظون بمتوسط رصيد حساب شهري بما لا يقل عن مبلغ 2,000,000 درهم إماراتي، وذلك اعتباراً من 1 يناير 2024 وحتى 15 أغسطس 2024.
- يتم احتساب أرصدة الحسابات الجارية والودائع الثابتة الخاصة بحسابات الأفراد فقط في متوسط الرصيد الشهري
- يتم استلام القسائم من الفرع التابع له العميل في تاريخ أقصاه 12 سبتمبر 2024
- يجب على العملاء المؤهلين الحضور لاستلام القسائم مع إحضار مستند تحقيق الشخصية
- تنطبق كافة الشروط والأحكام الخاصة بمقدم الخدمة "فندق كونراد - دبي".
- سيتم إخطار العملاء المؤهلين عبر البريد الإلكتروني والرسائل النصية
- سيكون قرار البنك في جميع الأمور و/أو النزاعات المتعلقة بهذه الحملة نهائياً وملزماً لجميع العملاء المؤهلين
- يحق لبنك مصر وفقاً وإرادته المنفردة، تعديل كافة شروط الحملة أو جزء منها في أي وقت من الأوقات، على أن يتم إخطار العملاء بتلك التعديلات بالوسيلة التي يراها البنك مناسبة. تلك التعديلات سيتم إتاحتها على الموقع الإلكتروني الخاص بالبنك www.banquemisr.ae